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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2022-11-02, 18:30 - 19:00

Plats T1

Närvarande Rasmus Bengtsson Ordförande tillika mötesordförande
Carlos D. B. Orellana Sekreterare tillika mötessekreterare
Isak Lockman Vice ordförande tillika justeringsperson
Max Svenson Lokal ansvarig tillika justeringsperson
Pontus Asservik PR-ansvaring
Jenny Enckell Kassör

1 Mötets högtidliga öppnande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet öppnat 18:30.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande
Rasmus Bengtsson valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare
Carlos D. B. Orellana valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Isak Lockman och Max Svenson valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande
Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

3 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att fastslå dagordningen.

Isak Lockman Max Svenson Rasmus Bengtsson
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4 Beslut. Inköp av förstärkare till multimediahörnan

Albert har hittat en förstärkare att köpa på facebook marketplace i Piteå, borde vi köpa denna för
1000 kr.
Förslag till beslut:

Att köpa en förstärkare för 1000 kr plus frakt.

Mötet beslutade
Att köpa en förstärkare för 1000 kr plus frakt.

5 Diskussion. Sista planeringen av Tacophesten

Nu när Tacophesten närmar sig vad är det sista vi behöver göra och vad är våra deadlines.
Diskussion:
Mat behöver anordnas, alkohol, vakt, Laga maten på onsdag. Skaffa alkohol på lördag. Jenny fixar
burn-såsen. Lasra in vicke på tackobröden. Möjligtvis låna ljussystem av Data-sektionen. Isak fixa
musik lista ( glöm inte Spaghettivästern).

6 Diskussion. Teambuilding

När, var, och hur?
Diskussion:
Vi skuter på det.

7 Diskussion. Planering inför tullverket föreläsning

När ska vi börja med marknadsföring och vad har vi för annat att göra.
Diskussion:

Tullverkets föreläsning är den 7 december. Då det 3 veckor man kan så max ha uppe affisher så är
det nog då vi bör sätta upp dem (23 Nov), men innan dess behöver vi förtydliga vad det är dem vill
ha så marknadsförings vinkel, då formulering är ej tydlig/slutlig.

8 Diskussion. Planering inför Mytikas LAN

Lokal, marknadsföring, önskemål från styret, försäljning på eventet.
Diskussion:

Vi är med på alla posters och erbjuder bosch försäljning. Tyvärr gick inte microland.

9 Övriga ärenden

Tagga fejden

Isak Lockman Max Svenson Rasmus Bengtsson
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10 Mötets högtidliga avslutande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet avslutat 19:00.

Carlos D. B. Orellana, mötessekreterare Rasmus Bengtsson, mötesordförande

Isak Lockman, justeringsperson Max Svenson, justeringsperson


